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خطر رانش زمین 
در 36 روستای چهارمحال و بختیاری

هم اکنون مردم 36 روســتای استان چهارمحال و بختیاری در 
معرض جدی تهدیدات طبیعی همچون ریزش کوه و سیل و رانش 

هستند و خطر مرگ هر لحظه برای مردم این روستاها وجود دارد.
مدیرکل بنیاد مسکن انقلاب اسلامی چهارمحال و بختیاری اظهار کرد: 
حدود 748 روســتا در اســتان چهارمحال و بختیاری وجود دارد که 539 

روستای استان دارای جمعیت بالای 20 خانوار است.
سهراب رئیسی با بیان اینکه از ابتدای فعالیت بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
استان چهارمحال و بختیاری 85 روستا در معرض خطر جابه جا شده، ادامه 

داد: مردم این روستاها در نقاط مختلف و امن اسکان داده شده اند.
وی با بیان اینکه برخی روســتاها به صورت مســتقل و برخی بصورت 
تجمیعی در قالب یک شــهرک اسکان داده شــده اند، یادآور شد: روستای 
افســرآباد و  دوازده امام جابه جا شده است و به صورت مستقل اسکان داده 

شده است.
وی تاکید کرد: بخشی از روستاها در معرض تهدید نیز مانند زرد لیمه، 
دما، ده دلی به صورت تجمیعی جابه جا شده اند و دارای یک سایت هستند.

رئیسی با بیان اینکه جابجایی تعدادی از روستاها در حال انجام است، 
عنوان کرد: روســتاهای چوی، سرتنگ محمود، رحیم آباد، دما، لیمه و... در 
حال جابجایی هســتند که ضرورت دارد مسئولان استان در جابجایی این 

روستاها ما را یاری دهند.
وی افزود: یک ســری روستائیان در سالهای متمادی در روستای خود 
ساکن هستند و براســاس نگرش این روستائیان که تاکنون حادثه ای طی 

سال های عمر این روستاها اتفاقی ایجاد نشده، تمایلی به جابجایی ندارند.
رئیسی گفت: از نظر علمی محل این روستا هر لحظه در خطر تهدیدات 
طبیعی است و مردم باید سریعا این روستاها را تخلیه کنندو جابه جا شوند.

وی با اشاره به اتفاق های افتاده در پی حوادث طبیعی برای روستاهای 
این استان، گفت: حرکت 50 متری روستای »چلو« در استان چهارمحال و 
بختیاری در یک شبانه روز و از بین رفتن مردم روستای »لبت« در پی ریزش 
کوه در این اســتان نمونه ای از حوادث اتفاق افتاد طی سال های گذشته در 

پی حوادث طبیعی است.
کاهش صید ماهیان استخوانی دریای خزر 

در گیلان
مدیرکل شیلات گیلان از کاهش صید ماهیان استخوانی دریای 

خزر در این استان خبر داد.
اسحاق شعبانی با اشــاره به وضعیت صیدماهیان استخوانی در گیلان 
اظهــار کرد: به دلیل تغییرات جوی 50 درصد صیادان نتوانســتند به دریا 

بروند و تور بیندازند.
وی با بیان اینکه بیشتر ایام دریا مواج بود، تصریح کرد: در گیلان حدود 
4 هزار صیاد در قالب 52 تعاونی پره صیادی به کار صید ماهیان استخوانی 
مشغول هستند و امسال تاکنون به دلیل نامساعد بودن وضعیت جوی صید 

ماهیان کاهش داشته است.
شعبانی فصل صید رسمی ماهیان استخوانی را از 20 مهر عنوان کرد و 

گفت: صیدماهیان استخوانی تا 20 اردیبهشت سال بعد ادامه دارد.
وی آغاز صید ماهیان استخوانی در غرب گیلان و شهرستان های تالش 
و آستارا را یک ماه زودتر از صید رسمی عنوان کرد و افزود: به دلیل سرمای 
زودرس صیادان این شهرستان ها از 20 شهریور اقدام به صید ماهی می کنند.

شــعبانی ماهیت کار صیادی را شش ماه دانست و خاطرنشان کرد: در 
این مدت صیادان می توانند به صورت خویش فرما خود را بیمه کرده و مبلغ 

بیمه را خودشان پرداخت کنند.
وی با بیان اینکه بسیاری از صیادان توان پرداخت حق بیمه خویش فرمایی 
را ندارند، یادآور شد: تاکنون تنها 50 درصد صیادان بیمه خویش فرما شدند.

شعبانی گفت: یک صیاد باید 60 سال کار کند تا 30 سال سابقه برای 
بیمه داشته باشد که از این رو صیادان با مشکلات زیادی مواجه هستند.

وی گفت: سالانه 150 میلیون قطعه بچه ماهی در رودخانه های گیلان 
برای مولدگیری رها سازی می شود.

قرارداد 160 میلیاردی تاج و همکارانش برای تبلیغات محیطی، آب رفت

بخشش سازمان لیگ، ضرر 40 میلیاردی فوتبال!
سرویس ورزشی-

حالا بعد از گذشــت نزدیک به یک سال و نیم از 
این  تبلیغات محیطی،  برای  لیگ  قرارداد ســازمان 
ســازمان نه تنها به 160 میلیارد خود نرسیده، بلکه 
40میلیارد از این رقم را نیز بدون اطلاع اعضای مجمع 

تخفیف داده است!
اول اردیبهشت ماه سال 1393 بود که مهدی تاج رئیس 
ســازمان لیگ در نشســت خبری خود با افتخار از امضای 
قرارداد تبلیغات محیطی مســابقات فوتبال باشگاهی ایران 
میان سازمان لیگ فوتبال، به نمایندگی از فدراسیون فوتبال 

و شرکت ایران نوین خبر داد.
رئیس سازمان لیگ در همان روز صراحتا عنوان داشت: 
قرارداد خوبی را امضا کردیم. به نظرم رقم 160 میلیارد هم 
عدد واقعی این موضوع نیست و پول بیشتری در این زمینه 
وجود دارد اما این مســئله هم خوب است و باعث می شود 
پولی که در دســت دیگران اســت، در زمینه فوتبال هزینه 
شــود و در صدد هستیم تا حق پخش تلویزیونی و تبلیغات 
روی پیراهن را اصولی تر کنیم و دیگر نیازی به پول ســایر 

جاها نباشد. 
وی حتــی در مورد اینکه مبلغ قرارداد بالاســت و این 
گمانه زنــی وجــود دارد که پایبندی به این قــرارداد وجود 
نداشته باشــد، تصریح کرد: »ما ضمانت بسیار قوی در این 
زمینــه گرفته ایم. در همین ابتــدا 24 میلیارد نقد دریافت 
کردیم و فکر نمی کنم شرکتی 24 میلیارد بدهد و بعد از آن 
سایر موارد را رعایت نکند. ضمانت بانکی هم از آنها گرفته ایم 

و آنها با تبلیغات و مسائل دیگر بیگانه نیستند. «
اما حالا بعد از گذشــت نزدیک به یک سال و نیم از این 
قرارداد مشخص شده که نه تنها سازمان لیگ به 160میلیارد 
خود نرسیده، بلکه 40 میلیارد از این رقم را نیز بدون اطلاع 

اعضای مجمع تخفیف داده است!

تخفیف 40 میلیاردی از جانب هیئت رئیسه غیرقانونی
روز گذشته کریم بهرامی عضو مجمع 12 نفره سازمان 
لیگ در گفــت و گویی با خبرگزاری تســنیم ضمن اعلام 
این خبر، عنوان داشــت: در حال حاضر هیئت رئیسه فعلی 
غیرقانونی اســت بنابراین چنین هیئت رئیســه ای چگونه 
می توانــد تصمیم بگیرد که 40 میلیارد تومان به شــرکتی 
که مجری انحصاری تبلیغات محیطی رقابت های لیگ برتر 
اســت تخفیف دهد؟ دوســتان در هیئت رئیسه باید چنین 
موضوع با اهمیتی را نه فقط در مجمع 12 نفره که منتخب 
باشگاه هاست بلکه در مجمع عمومی پیشنهاد داده تا تصویب 
یــا رد آن بر عهده اعضای مجمع عمومی باشــد چون این 
موضوع به منافع همه باشــگاه برمی گردد و سهم هر باشگاه 

بیش از 2 میلیارد تومان می شود. 

عضو مجمع 12 نفره ســازمان لیگ در خصوص اینکه 
اعضای هیئت رئیســه مدعی هســتند با این ارقام شرکت 
اسپانسر سازمان لیگ متضرر شده، تأکید کرد: چرا ابتدا در 

بوق و کرنا کردند که ما 160 میلیارد تومان قرارداد بستیم؟ 
با این شــرایط که 40 میلیارد تومان تخفیف داده شــده و 
20میلیارد تومان هم ســازمان لیگ فصل قبل بابت پخش 
نشدن 4 یا 5 هفته از رقابت  های لیگ برتر به دلیل اختلاف 
با صداوسیما، قبول خســارت کرد؛ کلًا 100 میلیارد تومان 
باقی می ماند. با توجه به اینکه شرکت اسپانسر در فرآیند یک 
مزایده عمومی برنده مزایده شده برای دریافت 100 میلیارد 

تومان هم ضمانت اجرایی لازم گرفته نشده است.
رئیس هیئت فوتبال استان قم گفت: ما اصلًا به مسائلی 
که فصل قبل افتاد کاری نداریم بلکه خواهان اجرای قانون 
در خصوص این تخفیف 40 میلیارد تومانی هستیم. متاسفانه 
شاهدیم به دروغ در بعضی از رسانه ها مطرح کرده اند که این 
تصمیم بــا اعضای مجمع 12 نفره هم مطرح شــده و آنها 
نیز نظر مســاعد دارند درحالی که این موضوع کذب محض 
بوده و این موضوع با ما مطرح نشــده و ما این موضوع را از 
طریق رسانه ها متوجه شدیم. متاسفانه دوستان با این کارها 
فقــط زمان می خرند. هفته آینده ایــن موضوع را به اطلاع 
دوســتان در مجمع عمومی که به مــا رای داده و منتخب 
خود کرده اند خواهیم رساند و به آنها می گوییم به آرای شما 

خیانت نخواهیم کرد.

صفحه ۹
یک شنبه 1۷ آبان 13۹۴ 

۲۵ محرم 1۴3۷ - شماره ۲1۲۰۲

خواندنی از ورزش ایران

* محمود افشاردوست دبیرکل فدراسیون و امیر خوش خبر سرپرست تیم ملی والیبال ایران بامداد امروز برای بررسی 
کار و عملکرد چند تن از مربیان بزرگ دنیا راهی اروپا  شدند تا با ارائه گزارشی به رئیس فدراسیون والیبال، در صورت 
قطعی شدن جدایی کواچ از ایران جانشینی مناسب برای وی برگزیده شود.دیدار با لوزانو و آناستازی و حاضر شدن بر 
سر جلسات تمرین و مسابقات تیم های این دو سرمربی و مذاکره با سیچلو و دریافت و بررسی برنامه ها و روند تمرینات 
آنان از جمله اهداف اصلی این ســفر چهار روزه نمایندگان اعزامی داورزنی به لهستان است.بر این اساس نمایندگان 
رئیس فدراسیون والیبال در این سفر چهار روزه ممکن است با دیگر مربیان مطرح دنیا دیدار داشته باشند و در صورت 

نیاز هم ملاقاتی با اسلوبودان کواچ سرمربی حال حاضر تیم ملی والیبال ایران خواهند داشت.
*در نوزدهمین دوره رقابتهای تیر وکمان قهرمانی آسیا تیم میکس کامپوند ایران متشکل از اسماعیل عبادی و افسانه شفیعی برابر 
تیــم کره بــه میدان رفت که در پایان این رقابتها تیم میکس کامپوند ایران با نتیجه 156بــر 154 دیدار را به کره واگذار کرد و به 
مدال نقره آسیا دست پیدا کرد.پرونده نوزدهمین دوره رقابتهای تیر وکمان قهرمانی آسیا با کسب دو مدال نقره و دو مدال برنز در 
کامپوند انفرادی،تیمی و میکس تیمی توســط کمانداران ایران بسته شد.تیم ملی ریکرو امروز برای کسب سهمیه المپیک به رقابت 

خواهد پرداخت.
* نصرالله ســجادی معاون وزیر ورزش و جوانان در پاســخ به ســوالی درباره حکم نایب رییسی فدراسیون کشتی 
گفت:حکم آقای حیدری را فدراســیون کشتی پیگیری نکرده است و البته اخیرا نامه ای را به وزارت ورزش و جوانان 

ارسال کرده که این نامه در حال بررسی است. در مجموع باید مراحل انجام شود.
*در پی برگزاری انتخابات کنفدراسیون تیراندازی آسیا، سیدمهدی هاشمی، رئیس فدراسیون تیراندازی ایران با رای اکثریت اعضای 

مجمع به عنوان نایب رئیس کنفدراسیون تیراندازی آسیا انتخاب شد.
*در تک بازی معوقه هفته دوم لیگ برتروالیبال، تیم پیکان ساعت 17 امروز )یکشنبه( در خانه والیبال تهران به مصاف 
بانک سرمایه می رود؛ دیداری که کلکسیونی از ســتاره های والیبال ایران را در خود جای داده است. پیکان با حضور 
بازیکنان سرشناســی نظیر والریو ورمیگلو ایتالیایی و نیکولای نیکولوف بلغاری و همچنین بهره مندی از ملی پوشانی 
چون فرهاد قائمی، امیر غفور، سامان فائزی، مجتبی میرزاجانپور و مهدی مرندی یکی از بهترین ترکیب های این فصل 
لیگ را در اختیار دارد.بانک سرمایه هم سرمایه هایی چون ژیگالدو، محمد موسوی، شهرام محمودی، مهدی مهدوی، 

عادل غلامی، فرهاد نظری افشار و علی مباشری دارد و یکی از مدعیان اصلی قهرمانی در این مسابقات است.

اخبار کوتاه از فوتبال

سومی ساحلی بازان فوتبال در مسابقات بین قاره ای امارات
تیم ملی فوتبال ســاحلی ایران به عنوان سوم مســابقات بین قاره ای 
امارات قناعت کرد. این تیم مدافع عنوان قهرمانی این رقابت ها بود.در بازی 
رده بندی مســابقات بین قاره ای فوتبال ساحلی که دیروز در امارات برگزار 
شــد تیم ملی ایران از ســاعت 14:15 به مصاف تیم ملی مصر رفت که در 
پایان زمان قانونی این بازی با تســاوی دو بر دو تمام شــد تا تکلیف تیم 
پیروز بازی در وقت های اضافه مشخص شود.در وقت اضافه محمد مختاری، 
بازیکن ایران با دریافت کارت زرد دوم از بازی اخراج شــد تا ایران با چهار 
نفــر بازی را دنبال کند. دو تیم در وقت های اضافه هم به نتیجه ای بهتر از 
تســاوی دست نیافتند تا بازی به پنالتی کشــیده شود. در ضربات پنالتی 
این ایران بود که به برتری سه بر دو دست یافت و رتبه سوم را از آن خود 
کرد.ملی پوشــان ایران در دوره گذشــته این بازی ها با سرمربیگری مارکو 
اکتاویو به مقام قهرمانی دســت یافتند. در این دوره از بازی ها میرحسین 
میرشمسی هدایت ایران را بر عهده داشت. در دیدار فینال این رقابتها تیم 
ملی فوتبال ســاحلی روسیه با برتری 5 بر 2 مقابل تاهیتی عنوان قهرمانی 

قاره ای را از آن خود کرد. جام بین 
6 گزینه خارجی و داخلی برای هدایت سپاهان

قائم مقام باشگاه سپاهان می گوید از لیست 50 نفره ای که برای هدایت 
ســپاهان به آن ها معرفی شــده اند تنها 6 گزینه خارجــی و داخلی  برای 
بررســی نهایی باقی مانده است.مســعود تابش درباره جلسه دیروز هیئت 
مدیره سپاهان مبنی بر انتخاب سرمربی جدید این تیم اظهار کرد: مشغول 
بررسی  گزینه ها هستیم و قطعا جلسات دیگری را هم برگزار می کنیم. سعی 
ما بر این است ظرف دو ســه روز آینده سرمربی را انتخاب کنیم. احتمال 

دارد انتخاب سرمربی تا انتهای هفته هم طول بکشد.
اضافه شدن 3 لژیونر دیگر به اردوی تیم ملی

آندرانیک تیموریان، کاپیتان تیم ملی فوتبال ایران به همراه مســعود 
شجاعی و اشــکان دژآگه ظهر دیروز و بعد از پایان وظایف باشگاهی خود 
در قطــر به اردوی تیم ملی اضافه شــدند تا تعداد بازیکن حاضر در اردوی 
تیم ملی به 18 تن افزایش یابد.بعد از مرتضی پورعلی گنجی این ســه تن 
تازه ترین بازیکنان لژیونر هستند که برای همراهی تیم ملی ایران در دیدار 
برابر ترکمنســتان به اردوی تیم ملی اضافه شده اند.اردوی تیم ملی از پنج 
شنبه گذشــته آغاز شده است. تیم ملی فوتبال ایران قرار است پنج شنبه 
هفته جــاری در پنجمین دیدار خود در رقابت هــای انتخابی جام جهانی 
و جام ملت های آســیا از ســاعت 15 به مصاف تیم ملی ترکمنستان برود.

همچنین قضاوت این دیدار برعهده کیم دونگ جین از کره جنوبی به همراه 
کمک های کره ای خواهد بود.

آذری: چینش داوران برعهده آذری هاست نه اصفهانی ها
مدیرعامل باشــگاه ذوب آهن اصفهان معتقد است برخی افراد به دنبال 
زیر ســؤال بردن پیروزی تیمش مقابل پرســپولیس هستند.سعید آذری 
درخصوص اینکه گفته می شــود باند اصفهانی ها باعث شــده که قضاوت 
داوران به سود تیم های اصفهانی باشد، گفت: رئیس کمیته داوران زنجانی 
است. کمیته داوران زیر نظر علیرضا اسدی، دبیرکل فدراسیون فوتبال است 
که اصلیتی تبریزی دارد. اینها هیچ کدام اصفهانی نیســتند و نمی دانم چه 
ارتباطــی به باند اصفهانی ها دارنــد. آذری با انتقاد از افرادی که صحبت از 
باند اصفهانی ها می کنند، گفت: اگر بخواهیم ریشــه ای نگاه کنیم چینش 
داوران برعهده آذری هاســت، نه اصفهانی ها. مطمئن باشید اگر دروازه بان 
پرســپولیس اخراج نمی شد، بازی قشــنگ تر هم می شد. برخی صحبت ها 
نمی تواند شایستگی های تیم ذوب آهن را زیر سؤال ببرد. آقایان برای اینکه 
ضعف های خود را پوشــش دهند، با ایجاد فضای ملتهب قصد دارند دنبال 

داستان های دیگر رفته و همه چیز را زیر سؤال ببرند.
دیدار طاهری با گودرزی 

علی اکبر طاهری سرپرست باشــگاه پرسپولیس در اعتراض به مسائل 
داوری پیرامــون این تیم ظهر دیروز به دیدار محمود گودرزی وزیر ورزش 
و جوانان رفت.در این جلسه سرپرست باشگاه پرسپولیس همچنین از تأثیر 
این مسائل بر فضای فوتبال خبر داد و درباره اطلاعات و سوابقی که پیرامون 
مشکلات داوری و تغییر نتایج مسابقات جمع آوری شده، مطالب گوناگونی 
رد و بدل شــد.از مسائل طرح شده در این جلسه این بود که عذرخواهی و 
محرومیت داوران در عمل اثری برای پرســپولیس ندارد و مشکلی را حل 
نخواهد کرد و آنچه اهمیت دارد این است که با وجود کسر امتیازهای زیاد 
در لیگ برای این فصل، چنین شــرایطی در ادامه مسابقات وجود نداشته 

باشد.

بی عدالتی ها در داوری فوتبال باید رفع شود

حدیث دشت عشق

به یاد سردار شهید »مرتضی یاغچیان«
من زندگی از حسین)ع( آموختم

شهید »مرتضی یاغچیان« درتیرماه سال 1335 
به دنیا آمد . در سال1356 موفق به دریافت مدرک 
دیپلم در رشته مدلسازی از هنرستان صنعتی تبریز 
شد . بعد از پیروزی انقلاب ، به عضویت سپاه درآمد . 
وی تصدی تسلیحات ســپاه تبریز را عهده دار بود. 
او در خنثی ســازی »غائله حزب خلق مســلمان « 
تبریز شرکت داشت و در تسخیر مقر فرماندهی آن 
گروهک رشادتهای بســیاری از خود نشان داد . در 

تیرماه سال 59 به همراه »احمد پنجه شکار« امور اجرایی مربوط به ستاد عملیاتی 
ســپاه را به عهده گرفت . او تحت عنوان مســئول تجهیزات تبریز و معاون اطلاعات 
عملیات انجام وظیفه نمود و پس ازطی این دوره ها به شــیراز اعزام شد تا یک دوره 
هوابرد را در آنجا بگذراند و پس از آن جزء اولین نیروهای سپاه به جبهه اعزام شد. 
زمانی که تیپ عاشــورا به لشکر عاشورا تبدیل شد »مرتضی« به سمت معاون دوم 
لشــکر منصوب گردید . پس از شــرکت در عملیاتهای والفجر مقدماتی ، والفجر 2، 
والفجر4 با همان ســمت و با تلاش بیشتر نوبت به شرکت درعملیات خیبر رسید . 
آنان با جانفشانی از پل حمید و جزایر مجنون دفاع کردند . شهید یاغچیان در حین 

عملیات به شهادت رسید .
 فرازی از وصیت نامه سردار شهید یاغچیان: به نام خدا و برای خدا، در راه خدا 
این وصیت نامه را می نویســم تا حجت باشد به آنکه بعد از من نگویند نا آگاه بود و 
نادان و بی هدف، بلکه من زندگی از حســین آموختم که فرمود: مرگ با عزت به از 

زندگی با ذلت .......
برای رسیدن به این مکان چه انتظارها کشیده ام، خدا می داند. و با آگاهی کامل 
و با عشق به الله به این راه آمده ام تا برای رضای او جهاد کنم و اگر سعادت پیدا کردم 
به دیدار خدا بروم و از این تن خاکی عروج کنم و به خدا برسم. شما پدر و مادرم! اگر 
من شهید شدم غم مدارید چون من یک شهیدم و هرگز نمی میرم و پیش معبودم 
روزی به من داده خواهد شد.            مرتضی یاغچیان، قرارگاه کربلا61/2/17

پس از پایان مجمع انتخاباتی فدراســیون تنیس روی میز،مهرداد علی قارداشــی به عنوان رئیس جدید این 
فدراسیون انتخاب شد.

مجمع انتخاباتی فدراســیون تنیس روی میز روز گذشــته به ریاست نصرالله سجادی معاون ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت 
ورزش و جوانان و با رقابت 4 نامزد برگزار شد که در پایان مهرداد علی قارداشی با کسب 35 رای از 39 رای به عنوان رئیس جدید 
فدراســیون تنیس روی میز ایران انتخاب شــد. زارع پور 2 رای،پســران و عزیزی نیز هر کدام یک رای بدست آوردند. در مجمع 
انتخاباتی فدراسیون تنیس روی میز مهدی آرمندنیا، محمد شروین اسبقیان، جمشید زارع، رضا نیکبخش، علیرضا طالب، علیرضا 
حاجی سید محسنی و مهرداد بابادی وند حضور نیافتند و پیمان ابوالحسنی، مهران احدی، حمیدرضا ثمری خلج، بهنام حبیب زاده، 
سید احمد صفوی زاده، امیرعمیدی و فاطمه کیوانی نیز انصراف خود را از حضور در انتخابات اعلام کردند تا به  این  ترتیب در نهایت 

ر قا بت بین چهار نامزد شامل محمدباقر پسران، حسین عزیزی، محمد زارع پور و مهرداد علی قارداشی برگزار شود.

انتخاب  رئیس جدید فدراسیون تنیس روی میز 

گودرزی: رسانه ها به ترویج ورزش پاک کمک کنند

عملیات اجرایی راه آهن گرگان - مشهد 
بزودی آغاز می شود

مدیر حوزه زیرســاخت های وزارت راه و شهرسازی در استان 
گلستان از آغاز عملیات اجرایی راه آهن گرگان - مشهد در حوزه 

این استان طی یک ماه آینده خبر داد.
علی اصغر رفیعی نژاد اظهار کرد: مقدمات طرح راه آهن گرگان - مشهد 
در حوزه اســتان گلستان انجام شــده و اکنون مرحله دوم مناقصه اجرای 
این طرح ملی در حال اجراســت و تا 16 آبان ماه جاری پیمانکار نهایی آن 

مشخص خواهد شد.
وی تصریح کرد: راه آهن گرگان - مشهد در حوزه چند استان قرار دارد 

و اجرای این پروژه در حوزه استان گلستان بزودی عملیاتی می شود.
 رفیعی نژاد با بیان اینکه احداث این خط آهن از مطالبات چند دهه ای 
مردم گلســتان اســت، تصریح کرد: اجرایی شدن این طرح در جریان سفر 

آذرماه 93 هیئت دولت به استان مورد تاکید قرار گرفت.
وی گفت: مرحله نخست این طرح ملی به طول 24 کیلومتر و با اعتبار 
پیش بینی شده اولیه 280 میلیارد ریالی از روستای »یامپی« آق قلا به سمت 

شرق استان گلستان آغاز می شود.
رفیعی نژاد، طول راه آهن گرگان - مشهد در حوزه استان گلستان را 148 
کیلومتر اعلام کرد و افزود: مسیر اجرای این طرح پیش از این نقشه برداری 
و میخ کوبی شــده است و بلافاصله از سوی پیمانکار برنده مناقصه، عملیات 

زیرسازی و نصب ریل آن آغاز خواهد شد.

گفت و گو

سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی می گوید فرنگی کاران ایران راه دشواری برای 
رسیدن به موفقیت در المپیک خواهند داشت. گزیده ای از تازه ترین صحبت های 

محمد بنا در ادامه می آید: 
*این که برخی کارشناســان می گویند ســطح فنی ر قا بت های قهرمانی کشور 
ضعیف اســت را قبول ندارم، چرا که همه چشم شان به عملکرد ستاره ها است. 
مثلا در همین ر قا بت ها همه به دنبال این بودند تا کشــتی های احسان لشگری 
را دنبال کنند، اما کسی به عملکرد کشتی گیر انی مثل عظیم گرمسیری یا امید 

قادری توجهی نمی کند.
*در کشــتی فرنگی به هیچ وجه جای نگرانی وجود نــدارد. با توجه به همین 
کمبودها تا دو، سه سال دیگر پشتوانه های خوبی برای تیم  ملی داریم و حداقل تا 
آن زمان مشکل خاصی وجود ندارد. مگر کسی می تواند بگوید مثلا امید نوروزی 
در 66 کیلوگرم شاخص است، اما زیدوند و گرایی کشتی گیر ان خوبی محسوب 
نمی شــوند. باید به همین نفرات که انگیزه و توانایی زیادی دارند توجه کرد و با 

اطمینان به آنها نتایج خوبی را کسب کرد. 
*  هر چقدر نفرات جدید به تیم  ملی اضافه شــوند، برای کشتی فرنگی ما بهتر 
خواهــد بود، چرا که هر کس اگر به جنگ بخواهد برود هر چقدر که لشــگرش 
بیشتر باشد، امکان موفقیتش نیز بیشتر خواهد بود. من هم می خواهم به لشگرم 
هر چه بیشــتر ســرباز اضافه کنم تا به جنگ جهانی بروم! همه باید در این راه 
کمکــم کنند. هدف همه نفرات تیم ملی و کادر فنی این اســت در مســابقات 

المپیک با کسب موفقیت های بیشتر باعث خوشحالی مردم شوند.

سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی تاکید کرد
عازم جنگم، كمکم كنید! 

آگهی مزایده پلاک 40/6039
به موجب پرونده اجرائی کلاســه9400073 شــش دانگ یک باب خانه پلاک 
ثبتی به شــماره شــش هزار و ســی و نه فرعی از چهل اصلی واقع در سربندر 
بخش نه خرمشــهر به مســاحت دویســت و چهل متر مربع کــه در دفتر 21 
صفحه 481 به شــماره ثبت 3699 سند به نام خانم وفاء جبرزاده فرزند عیسی 
به شــماره شناسنامه 6640 صادره رامشــیر صادر شده است، طبق سند رهنی 
شماره 6942 مورخ 92/11/7 تنظیمی دفترخانه 329 ماهشهر در قبال مبلغ دو 
میلیارد و شصت میلیون ریال در رهن بانک رفاه کارگران شعبه تأمین اجتماعی 
ماهشهر قرار گرفته و طبق نظر کارشناس رسمی به مبلغ دو میلیارد و نود و دو 
میلیون ریال ارزیابی شده و پلاک فوق واقع در سربندر فاز یک خیابان مفتح 9 
می باشد ملک موصوف ساختمانی است مسکونی دارای دیوارهای آجری سقف 
طاق ضربی کف موزائیک و بدنه ســفید کاری می باشــد اعیانی شامل سه اتاق 
خواب، پذیرائی، آشــپزخانه با کابینت  MDF و حمام و سرویس بهداشتی در 
حیاط منزل است نمای ســاختمان تمام سنگ می باشد کف حیاط موزائیک و 
نمای دیوار محوطه نیز از سنگ سفید می باشد ملک از امکانات و انشعاب آب و 
برق و گاز برخوردار اســت همچنین ملک دارای 240 عرصه و حدود 140 متر 
مربع اعیانی می باشد قدمت ساختمان بالغ بر 20 سال است و هم اکنون خانواده 
مدیون در آن ســاکن می باشــد پلاک فوق از ساعت 9 الی 12 روز شنبه مورخ 
94/9/7 در اداره ثبت اسناد و املاک ماهشهر- واحد اجرا واقع در ماهشهر بلوار 
طالقانی جنب اداره مخابرات از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ 
دو میلیارد و نود و دو میلیون ریال شــروع و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدا 
فروخته می شــود. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط به آب، برق، گاز 
اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای 
آنها باشــد و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده 
اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده برنده مزایده است 
و نیز در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزینه های فوق از محل مازاد 
به برنده مزایده مسترد خواهد شد و نیم عشر و حق مزایده نقدا وصول می گردد 
ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی گردد، مزایده روز اداری بعد از تعطیلی 

در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد.
تاریخ انتشار: 94/8/17

شیخ زاده- مسئول واحد اجرای اسناد رسمی بندر ماهشهر

آگهی مزایده
اموال غیرمنقول 

)اسناد رهنی(

شماره آگهی:139403917095000020
تاریخ آگهی: 1394/8/6

شماره پرونده: 139404017095000074

شناســنامه مالکیــت وانــت پیکان شــماره 
شــماره  و  ایــران-16  ب33   279 پــلاک 
موتــور 11489044675 و شــماره شاســی 
NAAA36AAXBG222768 مفقــود و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد.

وزیر ورزش و جوانان می گوید ورود به بحث داوری ها 
وظیفه ذاتی فدراســیون اســت و امیدوار است به این 

موضوع رسیدگی شود تا دیگر شاهد بی عدالتی نباشیم.
محمود گودرزی درباره اتفاقات داوری در بازی پرسپولیس و 
اینکه طاهری سرپرست باشگاه پرسپولیس خواستار رسیدگی به 
وضعیت داوری شــده است، بیان کرد:تاکنون شکایتی به صورت 
رســمی دریافت نکردیم و به محض دریافت، آن را به بخش های 
تصمیم گیری و ناظر منعکس می کنیم تا دخالت کنند. البته این 
موضوع جزو وظایف ذاتی فدراســیون است که در چنین مسائلی 
حضور پیدا کند و امیدواریــم در این مورد تصمیم جدی گرفته 

شود تا دیگر شاهد بی عدالتی نباشیم.
وی درباره شکایت اهالی شطرنج به دیوان عدالت اداری برای 
باطل شــدن انتخابات این فدراســیون، گفت: انتخابات براساس 
اساســنامه قبلی انجام گرفته شد و آنها نتیجه ای نخواهند گرفت 
زیرا آیین نامه جدید مطلقا عملیاتی نشد. البته من از رای دیوان 
عدالــت اداری اطلاعی ندارم و اگر رای هم صادر کرده درســت 

نیست چون هیچ چیزی قانونی نشده است.
وزیر ورزش و جوانان در پاســخ به این پرسش که در نهایت 
وضعیت اســتعفای شجاعی از خزانه داری کمیته ملی المپیک به 
کجا رســید؟ تصریح کرد: مدتی بود کــه به او اعلام کرده بودیم 
که دوشــغله است و باید ســریعا تعیین تکلیف شود اما او خیلی 
علاقه مند نبود و باید از یک جایی اســتعفا می داد که در نهایت 
ایــن کار را انجام داد. حالا اگر اســتعفای او پذیرفته شــود او تا 

سررسید مدت قانونی ریاستش به صورت قانونی رئیس فدراسیون 
تیروکمان اســت اما اگر همچنان دوشــغله باقی بماند برگزاری 

انتخابات به قوت خود باقی است.
گودرزی درباره نشست شورای فرهنگی با رییس جمهور برای 
نامگذاری یک روز به نام روز کشتی، گفت: حدود هزار درخواست 
آمده است. با توجه به اینکه ما 365 روز داریم بنابراین کار خیلی 
مشکلی اســت زیرا تمام این هزار درخواست در نوبت هستند و 
هیچ چاره ای وجود ندارد مگر اینکه به 365 روز ســال هزار روز 
دیگر اضافه شــود. ما هفته تربیت بدنــی را داریم که می توانیم 
یک روز از آن را به عنوان روز کشــتی پهلوانی یا ورزش پهلوانی 

نامگذاری کنیم که البته 17 شوال نیز به همین نام وجود دارد.
وی درباره نقش رســانه ها در کمک به رســیدن به ورزش 
پاک، تصریــح کرد: با انعکاس آنچه که عملکــرد ما در رابطه با 
شفاف ســازی، پاکســازی محیط ورزش از آلودگی های مختلف 
نظیر مالی، دوپینگ، صغر سن و نارسایی هایی که در موضوعات 
فرهنگی و اخلاقی وجود دارد رسانه ها می توانند به ما کمک کنند 
و هر جا که احســاس می کنند عملکرد ما صحیح اســت آن را 
منعکس کنند و هر جا که صحیح نیست ما را نقد کنند. در واقع 
آنها می توانند بــه ورزش پاک و ترویج آن کمک کنند. اخیرا در 
رابطه با داوری ها تا مســائل و مشــکلات لیگ کارهایی را انجام 
دادیم اما کافی نیست و باید بیشتر ورود پیدا کنیم. در این میان 
رسالت رسانه هم نقد منصفانه است تا با باز کردن مطالبی مدیران 

را راهنمایی کنند.

مدیرکل حج و زیارت خوزستان از استقرار 
162 ایســتگاه برای خدمات رسانی به زائران 
اربعین حســینی در مرزهای شلمچه و چزابه 

خبر داد.
ناصر حویزاوی در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار 
کرد: در استقبال از زائران اربعین حسینی در مرزهای 
شــلمچه و چزابه تنها در شهرســتان خرمشهر 40 
ایستگاه در مسیر مســتقر و در مرز شلمچه نیز 20 

ایستگاه خدمات رسانی می کنند.
وی افزود: همچنین در طول مســیر سوسنگرد 
تابستان 60 ایســتگاه مستقر شده و 42 ایستگاه در 

مرز چزابه خدمات رسانی می کنند.
مدیــرکل حج و زیــارت خوزســتان گفت: این 
ایستگاه ها خدمات تغذیه و اســکان زائران را فراهم 
کرده که در مسیر شهرستان های مرزی تا نقطه صفر 

مرزی مستقر می شوند.
وی بیان کرد: ستاد اربعین حسینی، کمیته های 
امنیتی را نیز فعال کرده که در راستای تامین امنیت 

زائران در مرزهای خوزستان عمل می کنند.
حویزاوی گفت: این ایســتگاه ها پیش از یکم ماه 
صفر فعال و تا پس از برگزاری آیین اربعین حسینی 

مستقر هستند.
پایانه های مرزی شلمچه و چزابه در خوزستان از 

مبادی تردد زائران به عتبات عالیات است.
پارســال بیش از یک میلیون نفر برای شرکت در 
آیین اربعین حسینی از دو مرز زمینی شلمچه و چزابه 

به کربلا مشرف شدند.

قزوین- خبرنگار کیهان:
وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی بیان 
کرد: استان قزوین از نظر زیرساخت های درمانی 
از موقعیت و شرایط مطلوب برخوردار نیست 
و احداث و ساخت بیمارستان 1000 تختخوابی 

در این استان ضروری است.
هاشــمی اظهار کرد: برخلاف برخی از استان ها 
مشــکل قزوین در بخش درمان زیرساخت های آن 
است و استان قزوین در بخش پزشکی از نیروی انسانی 
مجرب و فضاهای آموزشی  مناسبی برخوردار است.

وی بر تعییــن برنامه زمان بندی برای شــروع 
عملیات اجرایی بیمارســتان 1000 تختخوابی در 
قزوین تاکید و آمادگــی وزارتخانه را برای حمایت 
و ارتقای ســطح خدمات درمانی در اســتان قزوین 

اعلام کرد.
استاندار قزوین هم بیان کرد: ساخت بیمارستان 
1000 تختخوابی از دغدغه ها و مطالبات جدی استان 

است که با جدیت در دست پیگیری است.
مرتضی روزبه افزود: بــا پیگیری اداره کل راه و 
شهرســازی 40 هکتار زمین برای شــروع عملیات 

اجرایی این بیمارستان تخصیص یافته است و از وزیر 
بهداشت و درمان انتظار داریم دستورات لازم را برای 
پیگیری و سرعت بخشیدن به آغاز عملیات اجرایی 

این پروژه در قزوین داشته باشند.
روزبه اظهار کرد: قزوین از نظر وضعیت بیمارستان 
و زیرساخت های درمانی از شرایط مطلوب و مناسبی 
برخوردار نیست به گونه ای که قدیمی ترین بیمارستان 
اســتان در سال 1315 احداث شــده و آخرین آن 
بیمارستان ولایت است که حمایت و مساعدت ویژه 

وزارت بهداشت و درمان را می طلبد.

وزیر بهداشت:

احداث بیمارستان 1000 تختخوابی در قزوین ضروری است
استقرار 16۲ ایستگاه خدمات رسانی 
به زائران در مرز های شلمچه و چزابه

زنگ خطر ویرانی پل های فرســوده و بزرگ 
مازندران با خرابی پل معلم کوه نواخته شد و این 
خطر 13 پل دیگر را در این استان تهدید می کند.

معــاون عمرانــی فرمانداری تنکابن بــا بیان اینکه 
بیشترین آسیب جدی که به پل های منطقه از جمله پل 
معلم کوه وارد است، نداشتن شمع کوبی و ساخته شدن در 
سطح است گفت: زنگ خطر برای پل قدیمی چشمه کیله 
نیز سالهاســت به صدا درآمده اما پل معلم کوه به جهت 
گود بودن مســیر منتهی به پایه های پل، سیلابی شدن 
شدید رودخانه و نداشتن شمع کوبی تخریب شده است.

خســرو کشاورز با تاکید بر اینکه بسیاری از پل های 
قدیمی باید بازســازی و در صــورت امکان پل جدید با 
فنــاوری روز جایگزین آنها شــود، گفت: در حالی که با 
تامین 200 میلیــون تومان معلم کوه از تخریب رهایی 

می یافت اما تامین نشدن این اعتبار علاوه بر آنکه هزینه 
50 میلیارد ریالی روی دست مازندران گذاشت، شماری 

از هم استانی ها را نیز روانه بیمارستان کرده است.
فرماندار ویژه تنکابن نیز بــا بیان اینکه نمونه هایی 
همانند پل معلم کوه در شهرســتان وجود دارد  که باید 
فوری مرمت شــوند، اظهار داشت: باید اعتبار مورد نیاز 

برای ترمیم تامین شود.
سیدامیر حسینی جو با بیان اینکه پل معلم کوه 
در واقع نقش کمربندی را ایفا می کرد و نقش مهمی 
در کاهش بار ترافیک نشتارود داشت، بیان کرد: این 
پل در سیلاب های گذشته دچار آب شستگی پایه ها 
شــده بود و بر اثر بارندگی شــدید روزهای گذشته، 

تخریب شد.
وی با عنوان اینکــه، نمونه هایی از پل معلم کوه در 

ســه هزار و دیگر مناطق نیز داریم، اظهار داشت:  باید به 
این پل ها رسیدگی فوری شود.

حسینی جو، اعتبار مورد نیاز برای جبران خسارت پل 
معلم کوه را پنج میلیارد تومان اعلام کرد.

مدیرکل راه و شهرسازی مازندران نیز گفت: حدود 13 
دهنه پل بزرگ استان در حوادث طبیعی دچار فرسودگی 
و آب شستگی شده اند که تخریب آنان را تهدید می کند.

حیــدر نوروزی افزود: نمونه هایی از پل معلم کوه در 
شهرستان های عباس آباد، سوادکوه، نور، آمل، تنکابن و 
دیگر مناطق اســتان وجود دارد که به مرمت نیاز دارند. 
وی مســائل مالی را مهم ترین مشکل در مرمت پل های 
فرسوده بیان کرد و گفت: به عنوان نمونه چندین مورد 
در بخش بلده نیازمند مرمت هستند که به دلیل اعتبارات 

ناکافی کار مرمت به درستی انجام نشده است.

13 پل بزرگ مازندران در خطر ویرانی

مدیرعامل شــرکت شــهرک های صنعتی 
کهگیلویه و بویراحمــد گفت: بیش از 41 هزار 
در شهرک های  واگذار شــده  زمین  مترمربع 
صنعتی که متقاضیان پس از گذشــت مهلت 
قانونی و اخطارهای مختلف و اعطای مهلت دوباره 
نسبت به ساخت و ساز اقدام نکرده بودند، پس 

گرفته شد.
»سهراب بنام« افزود: این زمین ها به متقاضیانی 
واگذار خواهد شــد که تــوان و شــرایط لازم برای 

سرمایه گذاری را دارند.
وی گفت: با واگذاری زمین های راکد به متقاضیان 
دیگر، روند ســاخت و ساز و اجرای طرح های صنعتی 

شتاب بیشتری می گیرد.
بنام افزود: شرکت شهرک های صنعتی کهگیلویه 
و بویراحمد براســاس دســتورالعمل سازمان صنایع 
کوچک و شهرک های صنعتی ایران پس از دو مرحله 
فرستادن اخطار و تجدید وقت، نسبت به تعیین تکلیف 
قراردادهــای راکد و فعال کــردن مطلوب زمین های 
غیرفعال در شهرک ها و ناحیه های صنعتی در نشست 

هیئت حل اختلاف و داوری اقدام می کند.
وی عنوان کرد: در همین راستا امسال تکلیف 36 
واحد صنعتی و خدماتی راکد تعیین شد و نسبت به 
بازپس گیری زمین های واگذار شــده اقدام های لازم 

صورت گرفت.

پرواز نخستین پهپاد ساخت دانش آموزان 
بســیجی عضو پژوهشــکده علامه دوانی 

کازرون فارس با موفقیت انجام شد.
سرپرســت تیم پروازی دانش آموزی و مربی 
ســاخت این پهپاد، اظهار داشــت: ســه نفر از 
دانش آموزان دبیرســتانی کازرونــی و علاقه مند 
به امور هوا فضا که در پژوهشــکده علامه دوانی 
عضویــت دارند با انجــام تحقیقات لازم موفق به 

ساخت پهپاد مزبور شدند.
عادل مومنی افزود: وزن این پهپاد سه کیلوگرم 
و سوخت آن »الکل متانول« است، تا ارتفاع 300 
متری از سطح زمین پرواز می کند و تا دو کیلومتر 

قدرت مانور در آسمان دارد.
وی تصریح کرد: ساخت پهپاد مزبور بیش از 40 
روز به طول انجامید و هزینه ساخت آن افزون بر 
6 میلیون ریال است که توسط پژوهشکده علامه 

دوانی کازرون تامین شد.
مومنی گفــت: دانش آموزانی که این پهپاد را 
ســاخته اند در حال مطالعه برای ســاخت پهپاد 
دیگری بــا بهره گیری از فناوری هــای جدیدتر 

هستند.
پهپاد هواپیمای بدون سرنشــین اســت که 
از دور کنترل می شــود و توانایی پرواز در مسیر 

دلخواه را دارد.

پرواز موفقیت آمیز پهپاد 
ساخت دانش آموزان بسیجی كازرون

41 هزار مترمربع زمین اعطایی 
در كهگیلویه و بویراحمد پس گرفته شد

مدیرعامل شرکت ســنگ آهن مرکزی ایران 
- بافق اعلام کرد: احداث کارخانه گندله ســازی 

سه چاهون به یک شرکت ژاپنی واگذار شد.
محمدجواد عســکری روز شــنبه در جریان بازدید 
مدیران ارشد شرکت کوبه استیل ژاپن از محل احداث 
کارخانه گندله ســازی پنج میلیون تنی ســه چاهون بر 
ســرعت بخشــیدن به اجرای عملیات ساخت کارخانه 
گندله سازی سه چاهون تاکید کرد و  گفت: این طرح باید 

در مدت زمان بندی شده به بهره برداری برسد.

کارخانــه گندله پنج میلیون تنی یکی از طرح های 
مهم جوار معدنی بافق اســت که تحــت عنوان گندله 
ســه چاهون، عملیات اجرایی آن توســط کنسرسیوم و 
پیمانکاری یک شــرکت ژاپنی در سایت معدن چغارت 

این شهر آغاز شده است.
به گفته یونس الســتی عضو هیئت مدیره شرکت 
سنگ آهن مرکزی ایران - بافق، این کارخانه با هزینه ای 
حدود 122 میلیون یــورو از طریق فاینانس و یوزانس 

ساخته می شود.

ساخت مجتمع گندله سازی سه چاهون برای تولید 
پنج میلیون تن گندله قابل مصرف در صنایع تولید آهن 
به روش احیا مســتقیم به منظور تامین خوراک اولیه 
فرآیند احیا در کارخانه فولاد در نظر گرفته شده است.

با بهره برداری از کارخانه گندله سازی سه چاهون بافق، 
زمینه اشــتغال بیش از یک هزار نفر به طور مستقیم و 
هزار و 500 نفر به طور غیرمستقیم فراهم خواهد شد. دو

»گندله« محصول نهایی فرآیند گندله سازی و ماده 
اولیه بــرای فرآیندهای تولید آهن خام در کوره بلند و 

تولید آهن اسفنجی به روش های متعدد احیای مستقیم 
است که از مواد معدنی سنگ آهن استحصال می شود.

معادن چغارت و ســه چاهون بافــق از بزرگترین 
تولیدکنندگان ســنگ آهن کشور محسوب می شوند 
و تحت عنوان شــرکت ســنگ آهن مرکزی ایران،  با 
پنج هزار و 600 نفر پرسنل به استخراج و تولید ادامه 

می دهند.
ســه چاهون در فاصله 36 کیلومتری و چغارت در 

12 کیلومتری شهر بافق واقع در استان یزد قرار دارد.

ساخت كارخانه گندله سازی سه چاهون بافق به ژاپن واگذار شد


